

Title (en)  
Single hole punch

Title (de)  
Einloch-Locher

Title (fr)  
Perforateur à poinçon unique

Publication  
**EP 0965420 A1 19991222 (DE)**

Application  
**EP 98108473 A 19980509**

Priority  
EP 98108473 A 19980509

Abstract (en)

The single hole punch with pressure lever (3) has an extra target device for fixing the intended holes. This target device which can be formed by an aiming fork (6) displaceable between the two bearing blocks (2) in the functional state ends in front of or in the area of the insert gap (4) for the paper. The aiming fork is preferably made of a transparent material with two parallel arms (7) both attached to a flat member (8). The length of the arms and the length of the flat member are in a ratio of approximately 3:1. An upwardly pointing grip edge is provided at the free end of the flat member.

Abstract (de)

Für die bekannten Einloch-Locher wird eine zusätzliche Visiereinrichtung (6) zum Fixieren der beabsichtigten Lochungen geschaffen, wobei die Visiereinrichtung (6) durch eine Visiergabel gebildet ist, die im Funktionszustand vor dem oder im Bereich des zwischen der Bodenplatte (1) und den Lagerböcken (2) befindlichen Papier-Einführspalt(es) (4) endet. Zwischen den beiden Lagerböcken (2) kann diese Visiergabel (6) verschiebbar gelagert sein. Es besteht auch die Möglichkeit, die Visiergabel (6) an der vorderen Begrenzung des Druckhebels (3) anzzuordnen. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B26F 1/36**

IPC 8 full level  
**B26F 1/36** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B26F 1/36** (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] GB 2302518 A 19970122 - BOYLE JEREMY ANDREW [GB]
- [A] US 2735492 A 19560221
- [A] DE 3147292 A1 19830609 - PFORDTE FRANZ DIPL ING FH
- [A] DE 3227301 A1 19840126 - CARL MFG CO [JP]
- [A] US 2404985 A 19460730 - REMBOLD ALBERT A

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0965420 A1 19991222**

DOCDB simple family (application)  
**EP 98108473 A 19980509**